
Zápis z jednání akademického senátu 24. 4. 2023 
 
Přítomni: K. Augsten, J. Bielčík, J. Blažej, M. Čechová, R. Dvořák, L. Heriban, T. Hobza, D. 
Kobylka, Z. Legerský, D. Majerová, K. Pilná, Z. Potůček, M. Procházka, S. Skoupý, 
P. Strachota, M. Tušek 
 
Omluveni: P. Distler, J. Sochor 
 
 
Hosté (ne po celou dobu jednání): proděkan doc. Ing. Jan Čepila, Ph.D., děkan doc. Ing. 
Václav Čuba, Ph.D., kandidátka na veřejného ochránce práv FJFI Bc. Radka Mika Havlíková, 
tajemnice Mgr. Alena Králová 
 
 
Program jednání: 

• Kontrola zápisu z minulého jednání 
• Veřejný ochránce práv FJFI ČVUT v Praze 
• Informace děkana 
• Různé 

 
 
Zápis z jednání: 
 
1. Zasedání AS začalo schvalováním zápisu z minulého jednání. Zápis byl v předložené 
podobě bez připomínek schválen aktuálním počtem přítomných senátorů: 11 hlasů pro, 
0 proti, 1 se hlasování zdržel. 
 
2. V úvodu bodu "Veřejný ochránce práv FJFI ČVUT v Praze" předseda volební komise 
S. Skoupý stručně shrnul přípravu a průběh voleb i zkušenosti získané s jejich organizací 
a podrobně vyhodnotil volební výsledky. Poděkoval rovněž ostatním členům komise za 
odvedenou práci a děkanátu za dodané seznamy voličů. Děkan V. Čuba poděkoval za hladký 
průběh voleb a organizaci kvalitní debaty kandidátů. 
Poté se představila zvolená kandidátka Bc. Havlíková, která přítomným vysvětlila své priority 
při vykonávání funkce (kultivování prostředí na FJFI, osvěta, komunikace) a připravované 
kroky ve funkci pro nejbližší dobu (založení webových stránek, představení na kolegiu 
děkana, schůze s děkanem, navázání spolupráce s dalšími ombudsmany z jiných fakult 
a vysokých škol atd.). Děkan FJFI přislíbil zajistit pravidelné zvaní veřejného ochránce práv 
na zasedání kolegia děkana a informoval AS, že kandidátka bude po souhlasném projednání 
v AS následující den oficiálně jmenována do funkce. V diskusi rovněž zazněla potřeba drobné 
úpravy Statutu FJFI.  
Usnesení AS FJFI: AS FJFI souhlasně projednal jmenování navržené kandidátky Bc. Radky 
Miky Havlíkové do funkce veřejného ochránce práv FJFI ČVUT v Praze. 
Usnesení bylo schváleno aktuálním počtem přítomných senátorů: 16 hlasů pro, 0 proti, 0 se 
hlasování zdržel. 
 
3. Děkan FJFI V. Čuba informoval přítomné o požadavku MFF UK na novou nájemní 
smlouvu na prostory, které využívá FJFI v budovách v Troji, a o souvisejícím požadavku 
výrazného zvýšení nájemného. Vzhledem k předloženým změnám a částkám budou probíhat 
další jednání se snahou situaci uspokojivě vyřešit (snížení požadované částky, stěhování, 



odkup budovy atd.). Dalšími informacemi byl plánovaný rozvoj pobočky FJFI v Děčíně 
a zprávy z rektorátu o plánované rekonstrukci budovy Fakulty stavební ČVUT a jejím 
financování. 
 
4. V bodu „Různé“ byly probírány následující záležitosti:  
- senátoři byli informováni o přípravě Zásad studia na FJFI pro příští AR. Zásady budou 
nejdříve předloženy pedagogické komisi a poté předloženy na květnové zasedání AS. 
V diskusi byly řešeny zejména změny související s novými požadavky na vedoucí a oponenty 
závěrečných studentských prací. 
- senátoři byli informováni o aktuálním dění v AS ČVUT (ceníky SÚZ, jmenování ředitele 
VIC, akreditace, příprava rozpočtu na rok 2023, atd.) a o situaci se Strahovskými kolejemi 
a Bubenečskou kolejí a jejich rekonstrukcemi. 
- senátoři byli informováni o průběhu výběrových řízení na KMAT a KIPL. 
- tajemnice A. Králová informovala o instalaci nádob na tříděný odpad (plast, papír) v budově 
v Trojanově ulici. Zjistí dále možnosti ukládat kovový odpad mezi plastový odpad a případně 
cenu za odvoz dalšího kontejneru s tříděným odpadem. V každé budově bude také zřízeno 
jedno sběrné místo na použité baterie. 
- byl diskutován provoz automatu na vodu budově v Břehové ulici. Tajemnice A. Králová 
zjistí data o jeho využití. 
 
 

Příští zasedání AS FJFI se uskuteční 29. 5. 2023. 

Zapsal: Dušan Kobylka 

Místopředseda za studentskou část: Lukáš Heriban 

Místopředseda za akademické pracovníky: Josef Blažej 

Předseda: Tomáš Hobza 
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